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Organ Medlemssamråd för Sjuhärads Samordningsförbund 

Dag Fredag 21 mars 2025, klockan 13.30-14.30, Fika från kl. 13.00   

Plats Borås, Sturegatan 42, Lokal 4317, intill fullmäktigesalen 

  

Beslutande 
Andreas Pettersson, Försäkringskassan  

Cecilia Andersson, Västra Götalandsregionen  

Ann-Charlotte Angren, Arbetsförmedlingen 

Ylva Lengberg, Borås Stad  

Wiktor Öberg, Ulricehamns kommun 

Ruza Källström, Ulricehamns kommun 

Ulf Rapp, Bollebygds kommun 

Driton Bilalli, Tranemo Kommun 

Magnus Lennartsson, Herrljunga kommun  

Anna-Lena Gunnarsson, Marks kommun     

Johan Larsson, Vårgårda kommun  

Kjell Persson, Svenljunga kommun  

 

Övriga medverkande, styrelseledamöter 

Cecilia Dahlquist, Försäkringskassan  

Eva-Karin Haglund, Tranemo kommun  

Ireen Wolter, Ulricehamns kommun  

Lars-Erik Olsson, Bollebygds kommun  

Leif Dahl, Västra Götalandsregionen  

Yasin Abbes, Marks kommun          

Kathleen Wireklev, Tranemo kommun 

Kerstin Göss-Lindh, Svenljunga kommun 

Tommy Mårtensson, Ulricehamns kommun 
 

Övriga 
Anna Fagefors, Förbundschef 

 

Omfattning  
§§ 1-9 

 

 

 

------------------------------------------------------ 

Sekreterare Anna Fagefors 

 

 

------------------------------------------------------ 

Ordförande Andreas Pettersson 

 

 

------------------------------------------------------ 

Justerare Cecilia Andersson 

Justeringsdatum 2025-03-25 
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§§ Ärenden  

         
  

1 

 

Mötet öppnas 

 

Styrelsens ordförande öppnar mötet och närvarande representanter presenterar sig. 

 

 

2 

Val av mötesordförande   

 

Andreas Pettersson, Försäkringskassan, utses att leda mötet. 

 

 

3  

Val av justerare 

 

Cecilia Anderson utses att justera protokollet. 

 

 

4 

Fastställande av dagordning 

 

Förslag till dagordning fastställs.   

 

 

5 

Kort rapport om det gångna året och förbundets nuläge 

 

Årsredovisning ligger till grund för att beskriva det gångna året. Styrelsens 

ordförande ger en kort presentation av väsentliga punkter sedan föregående samråd.  
   

 

6 

Medlemmars behov och utmaningar  
 

Medlemmarna samtalar om behov och utmaningar.  

Kommunerna inleder med att höga sjukskrivningstal generellt är bekymmersamt men att 

Vilja som projekt har varit positivt med kompetensutveckling för kommunanställda. 

Kompetensförsörjning är en utmaning, särskilt till vård och omsorg. Ett annat område 

som kommunerna har stort arbete att hantera är KAA (kommunalt aktivitetsansvar). 

Även mindre kommuner kan se höga kostnader och problematik kring kriminalitet och 

behov av samverkan. Unga en viktig målgrupp och förebyggande arbete är viktigt. 

 

Både verksamheter och förbundet som arena för samverkan rapporteras vara 

välfungerande och behövs alltjämt.  

 

Regionen arbetar i samordningsförbunden utifrån en reviderad uppdragsbeskrivning och 

lyfter bland annat våld i nära relationer utöver nuvarande arbete med personer med 

funktions-nedsättningar samt personer med psykisk ohälsa. 

Försäkringskassan skulle gärna se en längre stödperiod än de 24 veckor som Aktiv Kraft 

pågår. Stödformerna i Puls efterfrågas och personer med psykisk ohälsa är en viktig 

målgrupp. 

   

Målgrupper och behov konstateras vara ganska oförändrade över tid. Det finns ett 

fortsatt behov av individinriktade insatser som stödjer personer att komma i arbete  

och även av strukturella insatser för stärkt samverkan och hållbart arbetsliv.  
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7 

 

Övriga frågor  
Inga övriga frågor som är aktuella hos parterna i relation till förbundet. 

 

 

8 

 

Beslut om medfinansiering och nivå för äskande om statliga medel 

Medlemmarna beslutar om att äska 10 mnkr av statlig anslagsdel  

till Sjuhärads samordningsförbund för 2026, och bekräftar att kommunerna i 

Sjuhärad tillsammans med Västra Götalandsregionen gör ett 

medfinansieringsåtagande för motsvarande belopp som beviljas av staten. 

 

 

9 

 

Mötet avslutas 

 
 


